



PUBLIC HEALTH AND
PARAMEDIC SERVICES
Infectious Diseases

99 Regina Street South 2nd Floor
P.O. Box 1633
Waterloo Ontario N2J 4V3 Canada
Telephone: 519-575-4400
TTY: 519-575-4608
Fax: 519-883-2248
www.regionofwaterloo.ca

October 21, 2024

Dear Parent/Guardian:

The Immunization of School Pupils Act (ISPA) requires Public Health to collect and review vaccine records for all students in Ontario schools.

All students must be vaccinated against, or submit a valid exemption for, the following diseases: diphtheria, tetanus, polio, measles, mumps, rubella, meningococcal disease and pertussis (whooping cough). Students born in 2010 or later also need a varicella (chicken pox) vaccine.

Every time your child gets a vaccine from their health care provider, you need to notify Public Health. Your health care provider does not report vaccine records for you.

This letter is to inform you that Public Health does not have a vaccine record or valid vaccine exemption on file for your child.

Please go to regionofwaterloo.ca/vaccines or scan the QR code below for more information and to report a vaccine record.





PUBLIC HEALTH AND
PARAMEDIC SERVICES
Infectious Diseases

99 Regina Street South 2nd Floor
P.O. Box 1633
Waterloo Ontario N2J 4V3 Canada
Telephone: 519-575-4400
TTY: 519-575-4608
Fax: 519-883-2248
www.regionofwaterloo.ca

21 october 2024

Cher ère parent-e/tuteur trice,

La *Loi sur l'immunisation des élèves* demande à la santé publique de collecter et d'examiner les carnets de vaccination de tous les enfants scolarisés en Ontario.

Tous les élèves doivent être vaccinés contre les maladies suivantes ou présenter une dispense de vaccination valide : la diphtérie, le tétanos, la polio, la rougeole, les oreillons, la rubéole, les infections à méningocoque et la coqueluche. Les enfants nés en 2010 ou après doivent également être vaccinés contre la varicelle.

Vous devez aviser les autorités de la santé publique chaque fois que votre enfant se fait vacciner par son/sa prestataire de soins de santé; ce dernier ou cette dernière ne s'occupe pas de la transmission des carnets de vaccination.

Cette lettre a pour but de vous informer que le carnet de vaccination de votre enfant ou sa dispense de vaccination valide ne figure pas dans les dossiers de la santé publique.

Veuillez visiter regionofwaterloo.ca/vaccines ou scanner le code QR ci-dessous pour obtenir plus d'informations et soumettre le carnet de vaccination.

